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Poslední dobou mám čím dál větší pocit, že jdeme do prodloužení zad. Je to vidět na
neustálém lhaní vládních politiků, kteří se chválí za to, za co by dříve lidé dotyčné protáhli
košem pod Karlovým mostem. Začíná to tu být panoptikum.

Premiér Fiala vyzývá výrobce ke zlevnění potravin, přičemž i ten nejpomalejší člověk tak nějak
tuší, že cenu a marže určují řetězce (Německé a Rakouské) a milí zemědělci sice mohou
zlevnit a dotovat výrobu, ale akorát udělají radost řetězcům, které cenu ještě napálí. Asi tak jako
změna daně z nafty o 1,5Kč změnila cenu o 4 Kč.Samozřejmě, je to důsledek trhu a žádný
oligopol tu není....

Ale Fialovi sponzoři z ČEZu, kteřý je většinově vlastněn státem a potažmo řízen vládou, ti
nezlevní. Masivní nárůst zisku u ČEZ se sponzorům vlády Fialového čehosi hodí. A Fiala mlčí...

Ale tahle partička, co dává Česko do hromady ... hnoje... je fakt dobrá. Pobavil i návrh na
poplatek 200 Kč za vjezd do Prahy. Zatím prý jenom centrum...  Pak to bude další kus, pak
další... Asi jako modré zóny. Myslím, že pokud se tak stane, co brání zbytku republiky dát
poplatek za vyjetí z Prahy...K čemu platit daně, že? Každý bude dojit lidi všude. Hlavně že
všichni vidí ten existující pražský okruh, aby tam nikdo nemusel jezdit. Brzy bude platit, že
nejhezčí pohled na Prahu je ve zpětném zrcátku.

Hlavně si uvědomme, že nejsme velikostí Rusko, USA, nebo Čína. Není důvod, aby
ministerstva a úředníci museli být v centru Prahy. Velmi by pomohlo úřady distribuovat po celé
republice. Ať pěkně jezdí vlakem, třeba se pak začnou budovat skutečné vysokorychlostní tratě.

Ministryně vlády teď propadá zřejmě orgasmu, když se řekne F35. Proč a k čemu tyto útočná
letadla potřebujeme, to neřeší. Nejedná se totiž o stíhačky na air policing. Cenu, tu neřeší už
vůbec, ostatně Organizované Okrádání Státu (ODS) cena moc netrápí. Chtějí nás zavázat k
nákupu drahých letadel, které budou za více než 10 let s cenovkou mnoha set miliard vč.
inflační doložky (nikdo neřekl, že nebude). To potopí armádu jako celek. Nebude na nic a
letadla budou stát, protože nebude na provoz.
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A k tomu lhaní, podívejme se na PR přechodu na americké vrtulníky, které kromě americké
námořní pěchoty nikdo nemá (proč asi). Vyřazují se Mi-35 dodané v rámci deblokace ruského
dluhu. V podstatě nikdy nebyly modernizované, ani se k nim nekupovala moderní výzbroj. To
bylo čistě politické rozhodnutí, ne proto, že by to nedávalo smysl.

Ale argumentace v např. článku
https://armadnizpravodaj.cz/letecka-technika/mi-24-si-acr-nechat-nemohla/
nenechá oko suché. 

Je pravdou, že se v ČR nachází hned několika firem, které mají s výrobou   různých leteckých
dílů zkušenosti, a navíc je v tuzemsku vyráběn i   letoun Aero L-39NG a další. Lze se tedy
domnívat, že by díly na sovětské   vrtulníky vyrobit dokázaly, ale má to několik háčků.   Tím
hlavním je, že to prostě udělat nemohou – ČR není Írán ani Čína, ale   právní stát, v němž je na
patenty a licenční práva dbáno (alespoň   většinou). U vrtulníku Mi-24 je ale drží Rusko, které
by je vzhledem k   podpoře Ukrajiny proti jeho invazi udělilo českým firmám jen těžko.

Namítači“ by jistě opět byli názoru, že není třeba se Ruské federace   ptát – hlavně poté, co
napadla Ukrajinu – a prostě to udělat. Jenomže   vyrábět náhradní díly načerno by byla ostuda,
která by Česko i její firmy poškodila. A to nikoliv v očích Rusů,   s nimiž už AČR v
budoucnu téměř jistě nepočítá, ale v očích zbytku   světa. Ostatní výrobci by si tak mohli říci, že
jim začnou české firmy   kopírovat výrobky, pročež by si mohli obchody dvakrát rozmýšlet.

Připomeňme, že ČR už smlouvu s Ruskem porušila, když např. Mi-24/35 předala Ukrajině bez
souhlasu Ruska, jak jim ukládala smlouva. Většinou je totiž při dodávkách zbraní , nebo zboží
dvojího určení, je nutný souhlas s předáním/přeprodejem mimo smluvní strany.

Z globálního pohledu tedy bohužel smlouvy nedodržujeme. Můžeme se ohánět sankcemi, ale
težko přistoupit na logiku, že tím, že si vymyslíme sankce, zbaví nás to povinnosti dodržovat
podepsané smlouvy. 

Důvěryhodnost západu i ČR z pohledu zbylých zemí je zrátka nízká a proto budeme svědky
rozšiřování BRICS a upadání vlivu Evropy.
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Státy a civilizace stojí na stabilitě prostředí, právního systému, rozlišování, co lze a nelze (ne
vše lze svázat zákony, ale nahrazuje to společný konsensus a kultra) a co je zákonem
zakázáno. Jestliže v Čechách pošlou do vězení člověka za vyhrožování, že nahází politiky do
Vltavy, ale nepošlou politika za to, že vyzývá k podřezávání dětí a podpalování domů, je to
zkrátka příznak nějaké "nemoci" ve společnosti, nebo příznak totality.

Tato společnost je bohužel nemocná a zřejmě budeme svědky dalšího postupu úpadku, lhaní,
porzekucí....

A rozloučíme se naprosto největším bizárem. Petr Pavel, ex. agent Pávek,  podepíše
dodatečně Chartu 77
. Připomeňme, z prominentní komunistické rodiny, aktivní komunista, manželka politruk...

„V roce 1977 mi bylo šestnáct let.   Tehdy jsem Chartu 77 skutečně podepsal, ale jenom sám
pro sebe   v soukromí domova. Ani rodičům jsem o tom neřekl. Snil jsem   o nespoutaném
životě v undergroundu. Bohužel, za mých studií mi režim   neumožnil chartu podepsat oficiálně,
stejně jako mnoha jiným. Nyní bych   chtěl tento dluh splatit,“ říká prezident Pavel a neskrývá,
že se na   samotný akt velice těší.

...

Představitelé českého disentu si tuto   skutečnost uvědomují a prezidenta Petra Pavla už
dávno berou jako   člověka ze svého středu. Dodatečné podepsání Charty 77 tak bude  
důležitým aktem, který potvrdí postavení prezidenta Petra Pavla jako   osobnosti, která, stejně
jako Václav Havel, zasvětila svůj život boji   proti útlaku a totalitnímu zřízení.   

Kdo tomuhle věří, nebo to podporuje, musel nejspíš prodělat lobotomii, nebo sleduje vládní
média v míře nezdravé...

{jcomments on}
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